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Sammanfattning 

Fastighetsbolaget Stockholms Ryttarstadion AB arrenderar av Kungliga 

Djurgårdens Förvaltning den mark som ridhusen, kanslibyggnaden och 

stallbyggnaden står på samt marken däremellan och hyr ut dessa byggnader till en 

mängd hyresgäster, t.ex. Östermalms Ridskola och Stockholms Ridhus.  

En upprustning av Ryttarstadion till en permanent tävlingsplats för ridsport är 

därför en angelägenhet för främst dessa ovan nämnda aktörer. 

 

Förvaltningen ser positivt på möjligheterna att utveckla och stärka 

ridsportverksamheten genom att Ryttarstadion rustas upp och ges bättre 

förutsättningar för tävlingsverksamhet även på en högre nivå. Exempelvis kan 

detta ge inspiration till ridintresserade barn och ungdomar inom staden. 

Finansieringen av en ombyggnad av Ryttarstadion måste dock ske med externa 

medel, eftersom staden inte äger vare sig mark eller byggnader där.  
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Bakgrund 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Östermalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en skrivelse av Stefan Nilsson (MP) om att göra Ryttarstadion till en 

permanent tävlingsplats för ridsport. Yttrandet ska vara kommunstyrelsen 

tillhanda senast den 31 januari 2011. 

 

Ärendet 

Sammanfattning av skrivelsen 

Ridsporten i Stockholmsregionen saknar en permanent tävlingsplats och 

ridsporten har ett stort behov av en sådan. En lämplig tävlingsplats är 

Ryttarstadion på Östermalm. Förutom att vara en permanent tävlingsplats skulle 

Ryttarstadion även fungera som ett centrum för ridsporten i Stockholmsregionen. 

 

För att göra platsen till ett ridcentrum krävs att en läktare byggs i anslutning till 

befintliga gräs- och grusplaner. Vidare behöver stallet byggas ut och en mindre 

administrativ byggnad uppföras. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom idrottsförvaltningens planeringsavdelning.  

Synpunkter har inhämtats från Norrmalms stadsdelsförvaltning. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Marken där Ryttarstadion ligger ägs av Kungliga Djurgårdens Förvaltning (KDF). 

Försvarsmakten (FM) arrenderar markområdet mellan Östermalms idrottsplats på 

Lidingövägen och till och med galoppbanan. Stockholms Fältrittklubb (SFK) har 

nyttjanderätt till detta område, efter samråd med ansvariga inom Försvarsmakten.  

Fastighetsbolaget Stockholms Ryttarstadion AB arrenderar av Kungliga 

Djurgårdens Förvaltning den mark som ridhusen, kanslibyggnaden och 

stallbyggnaden står på samt marken däremellan och hyr ut dessa byggnader till en 

mängd hyresgäster, t.ex. Östermalms Ridskola och Stockholms Ridhus.  

 

Staden ger genom idrottsnämnden aktivitetsbidrag för barn- och 

ungdomsverksamheten vid Ryttarstadion till Stockholms Fältrittklubb samt ger 

även bidrag till en föreningsanställd fritidsledare där. Idrottsnämnden har också 

gett bidrag till en tredjedel av kostnaderna för uppförandet av en ridbro över 

Värtabanan. I övrigt är en upprustning av Ryttarstadion främst en angelägenhet för 

externa aktörer och KDF. 

 

I direkt anslutning till Ryttarstadion ligger Östermalms IP där staden äger 

byggnaderna men där marken arrenderas av KDF.  
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Det har tidigare funnits idéer om att vidareutveckla området mellan 

Lidingövägen/Storängsvägen/Fiskartorpsvägen för idrott och friluftsverksamhet. 

År 1999 genomfördes en landskaps- och kulturmiljöutredning för att undersöka 

möjligheterna att utveckla Östermalms idrottsplats, Tennisstadion och 

Ryttarstadion mm. till något som skulle kunna benämnas Storängens idrottspark. 

Inom Östermalms IP har idrottsförvaltningen under senare år gjort omfattande 

investeringar för att ge bättre förutsättningar för främst fotboll och skridsko för 

både allmänhet och föreningslivet. 

 

Förvaltningen ser positivt på möjligheterna att utveckla och stärka 

ridsportverksamheten genom att Ryttarstadion rustas upp och ges bättre 

förutsättningar för tävlingsverksamhet även på en högre nivå. Exempelvis kan 

detta ge inspiration till ridintresserade barn och ungdomar inom staden. 

 

Finansieringen av en ombyggnad av Ryttarstadion måste dock ske med externa 

medel, eftersom staden inte äger vare sig mark eller byggnader där.  

 

Bilaga 

Skrivelsen 


